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Strategický tým MČ Praha 21- zasedání č. 28 
 

Datum konání: úterý 16. 9. 2014 od 10:00 do 12:30 hodin 

Místo konání: kancelář starosty MČ Praha 21 

Přítomni členové (řazeno abecedně): 

Ing. Březina Roman, Hájková Iva, Mgr. Horká Blanka, Bc. Lipanovičová Radka, Ing. Roušal 

Josef, RNDr. Roušar Pavel, Saitz Vladimír, Zeman Pavel 

Omluveni: Ing. Berková Vlasta 

 

Program:  

 

1. Plnění AP 2013-2014 

2. Příprava AP 2015-2016 

3. Nepřijatelná komunikace mezi odbory a členy strategického týmu 

4. Různé 

 

 

Bod 1) 

Garanti položek AP určili, které položky budou převedeny do AP 2015-2016, které jsou 

splněny a které budou vyřazeny z důvodu jejich zařazení do běžné činnosti odboru. 

 

Bod 2) 

Garantům bude zaslán odkaz na Alfresco, kde bude uložen nový AP 2015-2016, který bude 

obsahovat položky převedené z AP 2013-2014.  

Garanti doplní: 

- nové položky z SP, 10P, Priorit RMČ, koncepcí (školství, doprava), 

- ke všem položkám doplní finance, předpokládaný termín splnění, 

- k položkám bude zpracován projektový list (vzor zašle pí Hájková). 

 

Harmonogram: 

- návrh AP 2015-2015 bude zpracován do 30. 9. 2014 v návaznosti na předložení 

návrhu rozpočtu 2015 pí Berkové, 

- na říjnovém zasedání SP bude návrh diskutován a určeno, k jaké položce garant 

vypracuje projektový list, 

- AP s projektovými listy bude předložen ke schválení RMČ a ZMČ na stejné zasedání, 

na které bude předložen ke schválení rozpočet 2015. 

 

Bod 3) 

Starosta MČ požaduje lepší komunikaci vedoucího OŽPD, Ing. Romana Březiny, s vedením 

MČ a uvedl konkrétní projekty, o kterých nebyl informován starosta, ani kompetentní členové 

strategického týmu, kteří danou problematiku mají ve své gesci: 
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- Hřiště pro seniory v ul. Hodkovská, projekt Lesů ČR. R. Březina dohodl realizaci i 

umístění seniorského hřiště, aniž by informoval kohokoliv ze členů strategického 

týmu. Tuto problematiku však nemá ve své kompetenci. Nyní předá veškeré relevantní 

informace R. Lipanovičové a I. Hájkové k projednání. Bude komunikováno se 

seniorskými spolky, upřesní se místo a jednotlivé prvky. V případě požadavků na 

změnu místa či prvků bude projednáno s LČR. Hřiště nebude budováno, pokud by se 

lokalita po vyhodnocení týmu a občanů ukázala nevhodná. Urgentní, LČR mají již 

vybraného dodavatele a možná i podepsanou smlouvu. 

 

- Odvodňovací strouha Blatov, projekt zpracovává MHMP. Nebyl kýmkoliv na MČ 

projednán a ani nikdo nebyl informován, že je projekt ukončen. Místo toho byla 

s LČR dohodnuta realizace na září 2014. Nyní bude dohodnuta prezentace projektanta 

rozdělená na dvě části – ÚMČ Praha 21 a následně projednání s veřejností 

v odpoledních hodinách (pozvánka do schránek v ulici Čankovská). Pokud by 

z jednání plynuly pochybnosti o projektu či závažné a relevantní důvody, proč projekt 

v této podobě nerealizovat, budou LČR požádány o přesunutí termínu realizace. 

Urgentní, z důvodu již připravené realizace ze strany LČR. 

 

- Cyklostezka Čentická, chybné vyměření zpomalovacích polštářů, které bylo zjištěné 

v pátek 12. 9. 2014. Bylo benevolentně vůči dodavateli řešeno posunutí termínů 

kolaudace a tím i faktickému ohrožení oficiálního předání v termínu Dne mobility 18. 

9. 2014. Práce budou provedeny tak, aby nebyl narušen čtvrteční Den mobility a 

slavnostní otevření cyklostezky. Starosta požaduje písemné vyjádření účastníků, kteří 

o problému věděli (p. Březina, p. Saitz, p. Slánský) a důvod proč nebyla nařízena 

oprava během víkendových dní. Proč nebylo komunikováno s veřejností prodloužení 

uzavírky a proč byl v sobotu upřednostněn politický mítink pana Březiny v téže ulici, 

místo toho, aby jako garant požadoval od dodavatele dodržení termínů kolaudace. 

 

- Dopravní značení pro výjezd hasičů z hasičské zbrojnice, na které upozornil pan Sady, 

neprodleně zajistí OMI zpracováním podkladu pro stanovení v OŽPD. Starosta 

požadoval, aby podnět občanů na dopravní značení bylo registrováno na OŽPD a 

interně řešeno s odborem OMI. Pan Sady mylně pana starostu informoval, že byl po 

návštěvě odboru dopravy odeslán k vyřízení svého požadavku na odbor OMI. 

S ohledem na situaci, že toto upozornění pana Sadyho není jeho osobním 

požadavkem, ale podnětem k řešení, které je v kompetenci OŽPD, je nepřípustné 

posílat občany od jednoho úředníka k druhému, když si interně tyto informace mohou 

sdílet.  

- Den Země – napříště při přípravě podobných soutěží, zejména těch, v kterých jsou 

vítězové odměňováni hodnotnými cenami, bude se zaměstnanci komunikováno, že 

účast rodinných příslušníků zaměstnanců ÚMČ v soutěžích, které úřad pořádá, 

organizuje nebo vyhodnocuje, není možná.  
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Bod 4) 

 MČ uspěla v OPPK s žádostí o digitalizaci agendy stavebního úřadu. 

 Stále je nutno používat k pití balenou vodu, byl diskutován způsob přenosu informací 

k občanům. V současné době jsou aktuální informace na webu MČ. 

 Spol. Spirit s.r.o. podala na MČ Praha 21 a HMP žalobu o 62 mil. Kč. MČ však trvá 

na svých postojích a dál hájí veřejný zájem. V této kauze úřad zastupuje právní 

kancelář a pracuje ve shodě s HMP. 

 Diskutováno elektronické evidování požadavku občanů obdobné tomu, které úřad 

používá pro evidenci požadavků na IT (helpdesk) – starosta navrhuje vytvoření 

jednotného formuláře pro příjem požadavků a podnětů občanů na webových 

stránkách, které následně bude podatelnou tříděno do jednotlivých front ke zpracování 

v jednotlivých odborech. Starosta projedná možnosti realizace s tajemníkem a 

informatikem úřadu k upřesnění požadavků, jak by mohl systém fungovat. 

 

 

Termín příštího zasedání S týmu bude upřesněn v návaznosti na přípravu rozpočtu 

2015. 

 

Zapsala: Iva Hájková dne 16. 9. 2014  

Schválil: Pavel Roušar, starosta MČ, dne 16. 9. 2014 


